
الحصول على موافقة كتابية مسبقةون هذه الوثيقة سرية ولا يسمح بإعادة طباعة أي جزء منها أو نسخه بأي شكل أو وسيلة خارج الهيئة الاتحادية للموارد البشرية الحكومية بد

مخرجات جلسة العصف الذهني 
ة لتطوير الرسائل التسويقية الخاص

الحكومية بمبادرة بنك المهارات 
2023



مخرجات جلسة العصف الذهني

عقدت الهيئة جلسة عصف ذهني لتطوير الرسائل التسويقية الخاصة بمبادرة بنك

المهارات الحكومية وتسعى من خلالها إلى إشراك موظفيها في عملية تحديث الرساائل

ى لماا فيااه التساهيل علاا-شااكلاو ومواموناو–التساويقية لمباادرة بنااك المهاارات الحكومياة 

.المتعاملين، وزيادة حجم الاستفادة من المبادة

تم الأخذ بمقترحات ومرئيات أصحاب الاختصاص التطويرياة مان اادارات، التاي مان 

توى شأنها المساعدة في تطوير المبادرة من حيث التصميم والمحتوى؛ حتى تصل إلى مس

وأيواااو العماال علااى إعااداد خطااة تسااويقية متكاملااة . طموحااات وتطلعااات المتعاااملين

.للترويج عن المبادرة
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Outputs of a Brainstorming 
Session to develop the 

Marketing Collaterals for the 
Government Skills Bank 

initiative2023



Outcomes of the Brainstorming Session

The Authority held a brainstorming session to develop the marketing collaterals of the

Government Skills Bank initiative, through which it seeks to involve its employees in the

process of updating the marketing messages of the Government Skills Bank initiative - in

form and content - in order to facilitate customers and increase the volume of benefit

from the initiative. The proposals and views of the development specialists from the

departments were taken, which would help in developing the initiative in terms of

design and content; In order to reach the level of ambitions and aspirations of the

dealers. And also working on preparing an integrated marketing plan to promote the

initiative.


